



五矿国际招标有限责任公司

中国五矿 MINMETALS INTERNATIONAL TENDERING CO., LTD.

地 址：北京市西城区文兴街1号院北矿金融大厦9层906
邮政编码：100044
电 话：86-010-81125781
传 真：86-010-81125798

收件人：
收件人单位：各投标人
受机传真号：
发件人：
发件日期：2023-11-09
兹传给您下列文件共1页（包括本页）

主 题： 补遗 1 Addendum 1

Bid No.招标编号: WKZB2326NMGG401749

Project Name: Procurement and Installation for 400HZ static variable power supply device and aircraft ground air conditioning equipment of Hohhot New Airport financed by New Development Bank Loan

项目名称：新开发银行贷款呼和浩特新机场 400HZ 静变电源装置及飞机地面空调设备采购及安装

To Bidders/致各投标人:

The addendum is made to amend the clause of the Bidding Document of above-mentioned project. In case of any discrepancy between the Bidding Document and the addendum, the addendum shall prevail. Amendment is as follows:

本补遗是对上述项目招标文件条款的修改。如招标文件与本补遗有冲突之处，以本补遗为准。修改如下：

All the description of “400HZ aircraft ground static power supply” in the Bidding Document is amended to “400HZ aircraft static power supply”.

招标文件中所有“400HZ 飞机地面静变电源”的描述修改为“400HZ 飞机静变电源”。

2023/11/9